
www.sharghdaily.com چهارشنبه۹
۱۵  اسفند  ۱۴۰۳

سال بیست ویکم      شماره ۵۰۶۶ ورزشورزش

 از  سایتی یفخاطره جالب  رسول  خادم
رســول خــادم، دارنــده مدال های 
طــلای جهــان و المپیــک، بــه مرگ  
ناگهانی بووایســار سایتی یف، دارنده ۹ 
مدال طــلای جهان و المپیک، واکنش  
نشان داد. چهره شاخص کشتی ایران و 
جهان در صفحه شخصی خود نوشت: 
«ما از او قدیمی تر بودیم... در سال های 
۱۹۹۵ و ۱۹۹۶ میــلادی، بــرای ما که 
آخرین نســل از بزرگان کشــتی اتحاد 
جماهیر شــوروی همچــون فادزائف، 
گوبه جیشویلی  خابه لف،  خاداراتسف، 
می دیدیــم،  و  بودیــم  دیــده  را  و... 
دنبال کردن جوانی با قامتی کشــیده و 
لاغر که به تازگی با تیم روســیه همراه 
شده بود، ابتدا هیچ جذابیتی نداشت! 
ولی رفتارهــای متفــاوت او در محل 
گرم کردنِ ورزشــکاران، توجه مرا به او 

جلب کرد! 
قهرمانــان  اکثــر  کــه  حالــی  در 
کُشــتی،  مبــارزه ای چون  رشــته های 
هنــگام گرم کردن پیش از مســابقه، با 
سنگینی بدن و سیستم عصبی مواجه 
هستند، سایتی یف روی پایش بند نبود، 
گویا رفتن روی تشــک شادترین لحظه 

زندگی اش بود.

 او بــرای رفتن روی تشــک مبارزه، 
بی قــرار بود. نمی توانســت شــادی و 
شــعف خودش را بــرای اینکه نوبت 
جنگیدنش رسیده، پنهان و کنترل کند. 
بی تابِ بی تاب! مانند کودکی مشعوف 
بــالا و پایین می پرید تــا نامش را  صدا 
بزننــد. و بعــد از اینکــه بلندگوهــای 
ســالن نــام او را می خواندنــد؛ چون 
شــیری گرسنه به سوی تشــک مبارزه 
حملــه ور می شــد! قهرمانــی بزرگ و 
فراموش نشــدنی در کشتی و شاید هم 

تکرار نشدنی. یادش گرامی...».

تیم ملی  را  جوان  کرده ایمشمسایی: 
ســرمربی تیم ملی فوتســال تأکید 
کــرد بــرای ســربلندی ایــران از جان 

مایه می گذارند.
 وحید شمســایی که به همراه تیم 
ملی فوتســال ایران راهی برزیل شده 
تــا در یک تورنمنت حضــور پیدا کنند، 
گفت: «بعد از یک سفر طولانی به شهر 
تورنمنت)  برگــزاری  کوریتیبــا (محل 
رسیدیم و بعد از ریکاوری و استراحت 
اولیــن تمرین را برگــزار کردیم و آماده 
هســتیم که به مصاف حریفان برویم. 
برای ما فرقــی نمی کند با چه تیمی و 
کجا بازی کنیم، ما به عشــق این پرچم 
ســه رنگ از جــان مایــه می گذاریم و 
تــلاش می کنیــم بهتریــن عملکرد را 

داشته باشیم». 
او افــزود: «تیــم از لحــاظ انگیزه 
در ســطح بســیار بالایی اســت، البته 
به دلیل جوان شــدن تیــم این یک امر 
کاملا طبیعی اســت. ما نسبت به جام 
جهانی کــه پنج ماه پیش برگزار شــد 
هشــت تغییر داشــتیم که از این میان 
چهــار بازیکن قبــلا در هیــچ اردویی 

با ما نبودند».
کــرد: «جز  تأکید  وحید شمســایی 
حسین طیبی که بزرگ تیم است، سعید 
مؤمنی گلر و مسلم اولادقباد ۲۹ ساله، 
ســایر بازیکنان زیر ۲۵ سال هستند که 
این اقدام در راســتای جوان سازی تیم 
ملی صورت گرفت و چشم انداز ما جام 

جهانی بعدی است». 
سرمربی تیم ملی فوتسال با اشاره به 
اهمیت برگزاری مســابقات آماده سازی 
گفــت: «هدف مان بــازی بــا تیم های 
مختلف در ســطوح متفاوت است. این 
موضوع به بازیکنان کمک می کند تا در 
رقابت های رسمی از نظر ذهنی آمادگی 
کامل داشــته باشــند و غافلگیر نشوند. 
بازی با تیم هایی چــون برزیل، برای 
بازیکنــان به ویژه جوان ها 
تجربه های  و  درس هــا 
همــراه  بــه  خوبــی 

خواهد داشت».

لیگ نخبگان برای آبی ها ادامه دارد
رکورد هواداران استقلال در آسیا

شقایق آسیایی: استقلال در دیــدار رفت مرحله یک هشتم نهایی لیگ 
نخبگان آســیا مقابل النصر در ورزشــگاه آزادی به تساوی بدون گل 
رسید تا سرنوشــت صعود در بازی برگشت مشخص شــود. دراین بین نکته 
تأمل برانگیز اینکه اســتقلال و پرسپولیس طی دو فصل اخیر پنج مرتبه برابر 
النصر به میدان رفته اند که دروازه این تیم عربســتانی هرگز باز نشــده است! 
آماری عجیب و ضعیف برای دو تیم بزرگ ایرانی که بهتر اســت کارشناسی 
شود. در هر حال استقلال در دیدار مقابل النصر در غیاب بسیاری از بازیکنان 
بزرگ و اصلی این تیم نتوانســت از پس نماینده عربســتان بربیاید و شاید اگر 
درخشش حسین حســینی، دروازه بان این تیم، نبود النصری ها با برد ایران را 
ترک می کردند. البته اســتقلال به وضوح در مقایسه با گذشته شرایط بهتری 
پیدا کرده و به نظر می رسد بوژوویچ در همین مدت کم هم توانسته تأثیرگذار 
باشــد. او پس از بازی در کنفرانس خبری با اشــاره به اینکــه وقتی بهترین 
بازیکن زمین دروازه بان استقلال است، خودش گویای همه چیز است، گفت: 
«حریــف ما تیمی بود که از نظــر انفرادی بازیکنان بــه مراتب باکیفیت تری 
داشــت. لحظاتی در بازی حریف بهتر بود و ســعی می کردند به گل برسند، 
لحظاتی هم ما بهتر بودیم و شانس گل زنی ایجاد کردیم». او درباره پرسش 
خبرنــگار «شــرق» مبنی بر اینکــه آیا این توانایــی را در خــود می بینید که 
عملکردی مانند مربیان کروات به ویژه برانکو در فوتبال ایران داشته باشید و 
در استقلال تحول ایجاد کنید؟ چنین پاسخ داد: «اولا مربیان کروات نه، بلکه 
مربیان یوگســلاو. مکتب فوتبال یوگسلاوی همیشــه فوق العاده بوده است. 
تمام تلاشــم را می کنم تا با نتایجی که کســب می کنیم، به آثاری که آنها از 
خود به جا گذاشــتند، نزدیک شــوم. همه می دانند که مربیگری شغل بسیار 
سختی اســت». در سمت مقابل، استفانو پیولی، سرمربی ایتالیایی النصر که 
از جو ورزشــگاه و البته ازدحام در اتاق کنفرانس متعجب شــده بود، گفت: 
«جو بســیار زیبایی در اســتادیوم آزادی حاکم بود. حالا همه نگاه ما به بازی 

برگشت است».

رکوردشکنی روی سکوها
هواداران اســتقلال که چهار روز قبل به دلیل شکســت تیم محبوب شان 
مقابل رقیب سنتی در دربی، ورزشــگاه آزادی را با ناراحتی ترک کرده بودند 
و از جایگاه هشــتمی آبی ها در لیگ ناراضی هســتند، در بازی های آســیایی 
رکورد جدیدی از خودشــان به ثبت رســاندند. آنها از ســاعت ها قبل پشت 
درهای بســته ورزشــگاه منتظر بودنــد و درحالی که فقط ۳۵ هــزار بلیت 
فروخته شــده بود، طبق اعلام گوینده ورزشگاه شاهد حمایت ۷۵هزارو ۱۳۰ 
نفر از اســتقلال در این دیــدار بودیم؛ رکورد جدیدی در لیگ نخبگان آســیا 
کــه در فصل ۲۰۲۵-۲۰۲۴ به ثبت رســید. گرچه درباره ایــن عدد ابهاماتی 
وجــود دارد و گفته می شــود به دلیل تخریب برخی ســکوها برای ترمیم و 
نوســازی، در مجموع گنجایش ورزشــگاه آزادی درحال حاضــر کمتر از این 
عدد اســت، اما تردیدی وجود نــدارد که آبی ها اســتقبال درخورتوجهی از 
این دیدار داشــتند. در این شــرایط رســانه رسمی باشگاه اســتقلال دیروز با 
انتشار مطلبی ضمن تشــکر از هوادارانش، نوشت: «حضور ۷۵ هزار هوادار 
در ورزشــگاه آزادی برای مصــاف برابر النصر و ثبت عنوان پرتماشــاگرترین 
بــازی لیگ نخبــگان تا بــه اینجای فصــل برای باشــگاه اســتقلال باعث 
مباهــات اســت و می دانیم که اگر ظرفیت ورزشــگاه آزادی چنــد برابر این 
عدد هم بود، باز هم در این ورزشــگاه صندلی خالی در بازی دوشنبه شــب 

پیدا نمی شد».

AFC  خبرنگاری  با  پروتکل های
پیش  از  این دســتورالعمل حضور نمایندگان رسانه های گروهی از سوی 
کنفدراســیون فوتبال آســیا اعلام و در آن تأکید شده در صورت رعایت نشدن 
دســتورالعمل ها، شــرایط و ضوابط منجر به ابطال آی دی کارت صادر شده 
به طور موقت یا دائم می شــود. در واقع پوشــش خبری بازی های آســیایی 
ســبک جدیدی از کار حرفه ای را به خبرنگاران و عکاسان داخلی می آموزد. 
متأســفانه در لیگ، جام حذفی و به طور کلی فوتبال ایران در همه سطوح، 
بــه دلیل نبود قوانین کپی رایت و انحصار صداوســیما بــرای فیلم برداری از 
بازی ها و رعایت نشدن حقوق باشگاه ها در این زمینه هر کسی حتی هواداران 
دو تیم فقط با داشــتن یک گوشــی موبایل با کیفیت می توانند با داشتن یک 
صفحــه در فضای مجــازی کار خبری کنند. در صورتی کــه وقتی بازی هایی 
تحت نظارت ای اف ســی و به مدیریت آنها برگزار می شود، دیگر کسی اجازه 
فیلم برداری از بازی یا ایســتادن کنار درِ رختکن تیم هــا را ندارد و می دیدیم 
که همکاران خبرنگار ما حتی از مســئولان برگزاری ســؤال می کردند که آیا 
اجــازه فیلم بــرداری از کنفرانس خبــری دارند یا نه؟ با توجــه به اینکه در 
هفته های اخیر خبرنگاران و عکاســان زیادی شــامل توبیــخ کارت یا اخطار 
مســئولان برگزاری بازی های آسیایی شده اند، شــاید بد نباشد که دوره های 
کوتاه مدتی از ســوی فدراســیون فوتبال برای خبرنگاران و عکاسان داخلی 
به منظور آگاهی بیشــتر از قوانین برگزار شــود تا آنها پوشش مسابقات را با 

رعایت دستورالعمل ها انجام دهند.

خبر سوژه

۲۱ ســال قبل، شــهر بم به دلیل زلزله ای ســهمگین، زخمی 
عمیقی برداشــت؛ زلزله ای که خانه ها را ویران کرد و شــهر را در 
اندوهی ســنگین فرو برد. اما از میان آن ویرانی و نابســامانی ها، 
مردمی شریف و اصیل و صبور برخاستند، دوباره ساختند  و زندگی 
را در شــهر بم از نو معنا کردند. حالا اما ۱۱ سال است که دختران 
فوتبالیســت تیم «خاتون بم» هر ســال با قهرمانــی در لیگ برتر 
فوتبال زنان، شــادی را به مردم این شــهر هدیه می کنند؛ مردمی 
که خاطرات زلزله ای ویرانگر هنوز در ذهن  شــان زنده اســت. در 
ادامه این افتخارآفرینی ها که برای دختران فوتبال شهر بم به یک 
عادت تبدیل شده، ســیزدهم اسفندماه ورزشگاه فجر بم مملو از 
خانواده هــای بمی بود. هزاران زن و مرد، پیر و جوان، دســت در 
دست هم آمده  بودند تا قهرمانی تیم فوتبال زنان شهرشان را در 
کنار هم جشــن بگیرند؛ تیمی که همچون شــهر بم، از سختی ها 
عبور کرده و حالا چندین سال اســت با اقتدار بر فراز فوتبال زنان 
ایران ایستاده است. در این جشن، مادرانی که روزی داغدار بودند، 
حالا دخترانشان را در لباس قهرمانی می دیدند. پدرانی که سال ها 
برای ســاختن دوباره شهر جنگیدند، فریاد شــادی سر می دادند. 
کودکانی که شــاید چیــزی از آن زلزله به یاد نداشــتند، اما حالا 
خاطره ای روشــن از افتخار تیم شهرشان را در دل حک می کنند. 
عنوان نخســت زنان خاتون بم در هفدهمیــن دوره لیگ برتر در 
شــرایطی رقم خورد کــه یک هفته پیش از پایان مســابقات، این 
قهرمانی به دلیل حاشیه امن امتیازی با حریفان مسجل شده بود، 
شــاگردان «مرضیه جعفری» در هفته پایانی که به برپایی جشن 
قهرمانی گره خورد، میزبــان تیم زنان «پالایش گاز ایلام» بودند و 
موفق شدند پیش چشم نزدیک به هزار هوادار خود با حساب ۲ بر 
یک از سد میهمان خود گذشته و با اقتدار و چشیدن طعم آخرین 
پیروزی این فصل، جام قهرمانی را بالای ســر ببرند و جشن پایان 

مسابقات را باشکوه تر برگزار کنند.
کمانگر: همدلی و هماهنگی رمز  موفقیت خاتون است

سرشین کمانگر، مدافع کردســتانی تیم خاتون بم، در حاشیه 
این جشــن قهرمانی که در ورزشــگاه فجر برگزار می شد، درباره 
مهم ترین دلایلی که موجب قهرمانی تیمش در هفدهمین دوره 
لیگ برتر شــده است، به خبرنگار «شــرق» گفت: «به اعتقاد من، 
همدلی و انسجام مهم ترین رمز موفقیت تیم ما در این مسابقات 
و در رقابــت با حریفان مان بود. ما چندین ســال اســت که کنار 
یکدیگــر حضور داریــم و در کنار هم بازی می کنیــم. این تجربه 
مشترک روحیه همدلی ما را افزایش داده و موجب شده هر فصل 
نســبت به فصل قبل هماهنگ تر شــویم. ما حالا دیگر فقط یک 
تیم نیســتیم و به نوعی یک خانواده به شــمار می رویم که برای 
هدفی مشترک که پیشرفت روز به روز است، کنار هم ایستاده ایم». 

کمانگر بر این باور اســت که مدیریت صحیح و حرفه ای مرضیه 
جعفری روی نیمکت ســرمربیگری این تیم یکی دیگر از عوامل 
موفقیت ها و پیروزی های خاتون بم اســت. او در این باره می گوید: 
«هر مجموعه ای برای در اوج ماندن و کسب موفقیت و مقام نیاز 
به هدایت کننده ای دارد که در اداره اعضای تیمش حرفه ای عمل 
کند. مرضیه جعفری در چند سال حضور خود در تیم ما نشان داد 
که مربی کاربلدی اســت و بدون شک بخش مهمی از پیشرفت 
تیــم ما و این قهرمانی ها مدیون درایــت و مدیریت و دانش فنی 
این مربی است. همدلی و همراهی تیم نیز به دلیل دلسوزی هایی 
اســت که کادر فنی دارند و تلاش کرده اند که این شرایط را در تیم 
حفظ و تقویت کنند». این بازیکن ملی پوش ۳۰ ســاله تیم خاتون 
درباره این فصل از مســابقات لیگ برتر فوتبــال زنان و قهرمانی 
تیمش گفت: «لیگ امســال از نظر فنی خیلــی با کیفیت بود. ما 
شــرایط آســانی برای قهرمانی نداشتیم و ســخت تلاش کردیم  
فاصله خود را با حریفان حفظ کنیم و بتوانیم مدعی اول کســب 
قهرمانی باشــیم. در عین  حال، بــه لطف خدا و تلاش خودمان و 
کادر فنی توانستیم بار دیگر قهرمان شویم و دل مردم میهمان نواز 

و خون گرم بم را شاد کنیم».

رمضان زاده: حریفانمان قوی هستند، اما ما قوی تریم!
کاپیتــان تیم خاتون بم که در جشــن لیگ برتــر فوتبال زنان 
جام را بالای ســر برده و به همراه هم تیمی های خود یازدهمین 
قهرمانــی اش را جشــن گرفت، گفــت: «واقعیت این اســت که 
قهرمانی چندباره ما در لیگ برتر فوتبال زنان به این معنی نیست 
که تیم های دیگر قوی نیستند، بلکه به این معنی است که تیم ما 
قوی تر است. ما تجربه آسیایی در دو، سه سال اخیر کسب کرده ایم 
و ایــن تجارب به ما در روند بهبــود کیفیت فنی کمک کننده بوده 
است. دیدگاه من این اســت که حضور در یک رقابت بین المللی 
با حریفان آســیایی به اندازه چندین جلســه تمرین برای یک تیم 
ورزشــی مفید و مؤثر است، به ویژه در رشته های تیمی زنان ایران 
که تجربه چندانی در این زمینه ندارند؛ این یک واقعیت است که 
باید پذیرفت. حضور ما در نبردهای آســیایی موجب شده  بتوانیم 
مســیر پیشــرفت و رشــد شــخصیت تیمی را زودتر طی کنیم». 
عاطفــه رمضان زاده قهرمانی تیمش را به مردم شــهر بم تقدیم 
کــرد: «از زمانی که تیم فوتبال زنان در شــهر بم فعالیت خود را 
آغــاز کرد، حمایت، دعای خیر و انرژی مثبت مردم بم با ما همراه 
بود. هواداران در هیچ مســابقه ای ما را تنها نگذاشتند و حامی ما 

بودند و شایســته هســتند که این قهرمانی را به آنها تقدیم کنم. 
این کمترین کاری اســت که ما می توانیم برای مردم خوب شــهر 
بم انجام دهیم و دلشــان را شــاد کنیم». کاپیتــان تیم خاتون بم 
درباره رقابت های یک چهارم نهایی جام باشــگاه های آسیا و نبرد 
با نماینده کره  جنوبی، این رقابت را ســخت و غیر قابل پیش بینی 
توصیــف کرد و گفت: «در ابتدا این را اشــاره کنــم که صعود به 
مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان زنان آســیا اتفاق بســیار 
بزرگی اســت که برای رقم زدن آن بســیار زحمت کشــیدیم. در 
ادامه نیز حریف سرســختی از کشور کره جنوبی را پیش رو داریم 
کــه بازی کردن با آن تیم اصلا ســاده نیســت. نمی توانیم از حالا 
بگوییم که کدام تیم برنده آن نبرد خواهد شــد. به هر حال اصلا 
قابل پیش بینی نیست که برنده یک مسابقه چه تیمی خواهد بود. 
آنچه مهم اســت، تلاش و میزان آمادگی مــا خواهد بود. بعد از 
پایان لیگ ما نهایت یک روز استراحت خواهیم کرد و تمرینات را از 
سر می گیریم تا با حداکثر آمادگی در این مسابقه حضور پیدا کنیم. 
ما برای رسیدن به یک چهارم نهایی سرشار از انگیزه هستیم و این 
تنها هدفی است که از امروز تا روز مسابقه در سر خواهیم داشت 

و برای آن تلاش می کنیم».

قهرمان ایران در آستانه یک نبرد حیاتی
قهرمانی در هفدهمین دوره مســابقات لیگ برتر فوتبال زنان، 
پایان راه این تیم نیســت، بلکه شــروع مسیری دشوارتر در بستری 
آســیایی اســت. خاتون بم حالا  تنهــا نماینده ایــران در مرحله 
یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان آسیا ست. آنها در دو مرحله قبلی، 
در بوتان و تایلند عملکردی درخشــان داشــتند و حالا باید آماده 
نبردی ســخت تر به میزبانی کشور کره جنوبی شــوند. مسابقات 
آســیایی برای خاتون بم فرصتی اســت تا توان واقعی خود را به 
نمایش بگذارد و ثابت کند  قهرمانی اش در ایران فقط یک موفقیت 
داخلی نیســت، بلکه این تیــم ظرفیت آن را دارد که در ســطح 
بین المللی نیز بدرخشــد؛ همان گونه که تاکنون توانسته با صعود 
بــه این مرحله برگی نو در تاریخ فوتبال زنــان ایران رقم بزند. این 
حضور، فراتر از یک رقابت ورزشــی، نمایشــی از قدرت و پیشرفت 
فوتبال زنان ایران خواهد بود؛ میدانی که در آن، خاتون بم می تواند 
با کســب یک پیروزی دلچســب نام خود را بار دیگر در تاریخ آسیا 
ماندگار کند. هر چند شب جشن یازدهمین قهرمانی دختران بم در 
این شهر به پایان رسید، اما روزهای تلاش از نو خیلی زود برای این 
تیم آغاز می شود. حالا وقت آن است که شاگردان مرضیه جعفری 
با همان اراده ای که لیگ برتر را فتح کردند، به اســتقبال چالشــی 
بزرگ تر بروند؛ چالشــی که شــاید در آن، نه تنها برای بم، که برای 

تمام فوتبال زنان ایران افتخاری تازه رقم بخورد.

مهــدی طارمی، ســتاره ایرانی باشــگاه اینتــر، این روزها حســابی زیر 
ذره بین اســت. اغلب رســانه های ایتالیایی از عملکرد او رضایت ندارند و 
در هفته های گذشــته مطالب انتقادی زیادی علیه او منتشر کرده اند. البته 
مســئولان باشگاه اینتر و مهم  تر از آن، ســرمربی این باشگاه، تمام قد پشت 
طارمی ایســتاده و او را مهره ارزشمندی برای تیم شــان توصیف کرده اند. 
دقیقا به همین دلیل اســت کــه طارمی هرازچندگاهی ایــن فرصت را به 
دست می آورد تا به عنوان آلترناتیو دو مهاجم اصلی تیم، در ترکیب اصلی 

به میدان برود.
از روزی که مهدی طارمی جذب اینتر شــده، بیش از آنکه در رقابت های 
ســری آ به بازی گرفته شود، مهره تغییرناپذیر اینزاگی در لیگ قهرمانان اروپا 
بوده اســت. همین حالا و حتی با حجم انتقادهای زیادی که از او می شود، 
طارمی در لیگ قهرمانان اروپا هفت بازی با پیراهن اینتر انجام داده و سه بار 
موفق شده روی گل های تیمش اثرگذار باشد؛ او یک بار گل زنی کرده و دو بار 
نیز هم تیمی هایش را با پاس گل همراهی کرده اســت. میزان دقایقی که او 
در این لیگ به میدان رفته نشــان می دهد که سرمربی اینتر از ابتدا به دنبال 
توزیع انرژی بین مهاجمانش بوده و سعی کرده از آنها به صورت چرخشی 
بازی بگیرد. دقیقا در چنین شرایطی است که میانگین دقایق نسبت به تعداد 
بازی این ســتاره بوشهری در لیگ قهرمانان اروپا اصلا قابل مقایسه با سری آ 
نیســت. حالا با چنین رزومه ای به نظر می رســد طارمی همچنان آلترناتیو 

اصلــی خط حمله اینتر اســت و اگر لائوتــارو مارتینز و مارکوس 
تورام شرایط بازی را به دست نیاورند، او به میدان خواهد رفت. 

اگرچــه در هفته های گذشــته آرناتوویچ به واســطه گلی که 
زده خــودش را مطرح کرده، ولی ظاهــرا در لیگ قهرمانان 
اروپا، همچنان اولویت با مهدی طارمی اســت. دســت کم 
این موضوعی اســت که مورد توجه «گاتزتادلواسپرت» قرار 
گرفته اســت. این روزنامه در همین باره و پیش از بازی اینتر 

با فاینورد نوشــت: «مارکوس تورام شــرایط صددرصدی برای بازی ندارد و 
به نظر می رسد اینزاگی علاقه ای به ریســک کردن درباره شرایط این بازیکن 
نخواهد داشت. اگرچه آرناتوویچ به واسطه گلی که وارد دروازه لاتزیو کرده 
توانســته خودش را مطرح کند ولی به نظر می رســد برای این بازی در لیگ 
قهرمانان اروپا، مهدی طارمی شــانس بیشــتری نســبت به آرناتوویچ برای 
حضور در ترکیب اصلی داشــته باشد». به این ترتیب، اگر اتفاق خاصی رخ 

ندهــد، طارمی می تواند امشــب در لیگ قهرمانان اروپا، هشــتمین 
بــازی اش را تجربه کند و چه بســا این بار فرصتی به دســت 
بیاورد تا دومیــن گل این فصلش در این تورنمنت مهم را هم 
بزند. گفتنی اســت دیدار فاینورد و اینتر در مرحله یک هشــتم 
نهایــی لیــگ قهرمانان اروپا از ســاعت ۲۱:۱۵ بــه وقت ایران

آغاز می شود.

مصاف  اینتر  با  فاینورد
 و  فرصتی تازه  برای  طارمی

گزارش «شرق» از جشن قهرمانی هفدهمین دوره لیگ برتر فوتبال زنان

تاج قهرمانی بر  سر  دختران سرزمین نخل و نارنج
پرتو  جغتایی
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